Поштовани чланови и парохијана. Откако је свети Арханђео Михаел отворио своја врата 1963. године, никада нисмо били без свете литургије.

Директори Корпорације су у овим веома тешким временима донели одлуку да суспендују нашу свету литургију до 31. марта 2020. године, како је препоручила провинциска влада.

Приложили смо досије који објашњава зашто смо предузели ове мере.

Нека Бог благослови све нас да овај вирус брзо прође.

Dear members and parishioners. Since St. Archangel Michael opened it's doors in 1963, we have never been without a Holy Liturgy.

The Directors of the Corporation have made a decision in these very trying times to suspend our Holy Liturgy until March 31, 2020 as recommended by the Provincial government.

We have attached a file which explains why we have taken these measures.

May God bless all of us that this virus passes quickly!

Corporate Director's